

Wednesday, April 7th 2021

Dear clergy,

Many of you will have watched the provincial press conference yesterday where new measures were announced throughout the province.

Please note that as of tomorrow, Thursday, April 8, 2021, the maximum capacity of worship gatherings in **red zones** (which is most of the diocese) is **25 people total** (or 50% of capacity while maintaining 2meters distance between households, whichever is less).

Also, please note that as of tomorrow, Thursday, April 8, 2021, the maximum capacity of worship gatherings in **orange zones** (which is those churches in the Estrie region) is **100 people total** (or 50% of capacity while maintaining 2meters distance between households, whichever is less).

All other restrictions and guidelines remain in place.

If you have any questions or require clarification, please do not hesitate to be in touch.

Robert

The Ven Robert Camara  
Vicar General & Executive Archdeacon

Diocese of Montreal  
1444 Union Avenue  
Montréal (QC) H3A 2B8  
(tél) 514-843-6577 (231)  
[vicar.general@montreal.anglican.ca](mailto:vicar.general@montreal.anglican.ca)  
[www.montreal.anglican.ca](http://www.montreal.anglican.ca)

Cher clergé,

Beaucoup d'entre vous auront assisté hier à la conférence de presse provinciale où de nouvelles mesures ont été annoncées dans toute la province.

Veillez noter qu'à partir de demain, jeudi 8 avril 2021, la capacité maximale des lieux de culte dans les zones rouges (soit la majeure partie du diocèse) sera de 25 personnes au total (ou 50 % de la capacité tout en maintenant une distance de 2 mètres entre les foyers, selon ce qui est le moins élevé).

De plus, veuillez noter qu'à partir de demain, jeudi 8 avril 2021, la capacité maximale des lieux de culte dans les zones orange (soit les églises de la région de l'Estrie) est de 100 personnes au total (ou 50 % de

la capacité tout en maintenant une distance de 2 mètres entre les foyers, selon ce qui est le moins élevé).

Toutes les autres restrictions et directives sont en vigueur.

Si vous avez des questions ou si vous désirez des précisions, n'hésitez pas à nous contacter.

Robert

=====

The Ven Robert Camara  
Vicar General & Executive Archdeacon

Diocese of Montreal  
1444 Union Avenue  
Montréal (QC) H3A 2B8  
(tél) 514-843-6577 (231)  
[vicar.general@montreal.anglican.ca](mailto:vicar.general@montreal.anglican.ca)  
[www.montreal.anglican.ca](http://www.montreal.anglican.ca)